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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

На 07 март 2023г. в град Кула се проведе промоционален уъркшоп по проект "Възобновяема енергия за
интелигентен растеж и защитена околна среда", номер на проекта CB007.2.32.046, финансиран по Програма за
трансгранично сътрудничество Interreg-ИПП България-Сърбия 2014-2020 г. Водещ партньор по проекта е
Видинска търговско-промишлена палата, от сръбска страна партнира "Регионална агенция за развитие н... 

Представители на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) участваха в 30-та среща на европейската
програма "Еразъм за млади предприемачи", която се състоя тази седмица в Испания, Сантяго ди Компостела,
съобщиха от Палатата на интернет страницата си.В годината, когато Единният европейски пазар отбелязва 30-та
си годишнина, Общността преживява здравна и енергийна криза, война и преход към зеле... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Докато мнозина гледат към Саудитска Арабия и свръхмодерния проект за град в пустинята Неом, в най-гъсто
населената арабска държава - Египет - подготвят друг изключително мащабен и амбициозен инфраструктурен
проект. Проектът New Delta, разположен западно от делтата на река Нил до провинция Ел Дабаа, цели да
създаде 114 километра изкуствена река, която да облагороди нови райони. От няколко години на... 

За 2022 г. той доближава 190 млн. евро, потенциалът е по-голям, посочи министър Никола СтояновСтокообменът
между България и Албания бележи ръст от над 20%. Това стана ясно по време на среща между министъра на
икономиката и индустрията Никола Стоянов и посланика на Република Албания Н.Пр. Доника Ходжа. "Албания е
един от перспективните партньори на България от региона на Западните Балкани в областт... 

Заглавие: В град Кула се проведе промоционален уъркшоп по проект "Възобновяема енергия за интелигентен
растеж и защитена околна среда"
Дата: 10.03.2023 10:10
Медия: Видин вест

Заглавие: БТПП продължава участието си в програмата "Еразъм за млади предприемачи"
Дата: 09.03.2023 17:51
Медия: Утро Русе

Заглавие: New Delta: Как Египет иска да построи над 100 км изкуствена река в пустинята
Дата: 10.03.2023 10:00
Медия: Webcafe

Заглавие: Над 20% ръст на стокообмена между България и Албания
Дата: 10.03.2023 10:24
Медия: Bulgaria ON AIR

http://vidinvest.com/2023/03/10/%D0%B2-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4-%D0%BA%D1%83%D0%BB%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D1%83/
https://utroruse.com/article/936819/
https://webcafe.bg/svyat/new-delta-kak-egipet-iska-da-postroi-nad-100-km-izkustvena-reka-v-pustinyata.html
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/298357-nad-20-rast-na-stokoobmena-mezhdu-balgariya-i-albaniya


"За тези три години (от 2020 г. насам – бел. ред.), докато всички останали сектори спаднаха много, ние
продължихме да растем с ускорени темпове. Реално вече надхвърляме 20% от икономиката на България. Ние
представляваме новата икономика на България – високите технологии." Това мнение изрази в интервю за БНР
новият ротационен председател на Българската работодателска асоциация "Иновативни технологи... 

БАСКОМ поема председателството на Българска работодателска асоциация иновативни технологии (БРАИТ).
Доброслав Димитров става председател на Управителния съвет на асоциацията. С категорична заявка за участие
в следващия Национален съвет за тристранно сътрудничество излезе Общото събрание на БРАИТ. Наложителна е
нуждата от активно присъствие на консолидираната иновативна екосистема на масата на прег... 

кадър бТВ Няма да оставим политиците да шикалкавят за пътищата. Това каза в интервю за БНР инж. Богдан
Милчев, основател на Института за пътна безопасност. Според него "общественият контрол трябва да залегне в
управлението на нашите пътища" и докато няма публичност, никога няма да се справим с безопасността по
нашите пътища. Днес Институтът за пътна безопасност организира дискусия на тема "Мисия б... 

Статия на Васимир Радулов-Балкански водороден клъстер за сп. "Енергетика Електроенергийни Ракурси"
Измененията на климата и застрашеният баланс на околната среда наложиха предприемането на спешни мерки
за ограничаване на последствията от замърсяващите дейности на планетата. Предизвикателствата изискват
незабавна декарбонизация във всички сфери на световната икономика. А възможното решение е мащабн... 

Интервю с Радостин Бакърджиев, CFA, портфолио мениджър на ЕЛАНА Фонд Мениджмънт. ЕЛАНА Еврофонд и кои
са действията, които през трудната 2022 г. му донесоха първа позиция в категория "Смесен консервативен фонд" в
ежегодната класация на Investor.bg. Изминалата 2022 г. бе белязана от редица икономически и геополитически
фактори, които разклатиха стабилността на финансовите пазари и поставиха редица ... 

Земеделските стопани ще бъдат безвъзмездно финансирани с по 29 337 лв., като общата подкрепа е в размер на
1 261 491 лв. по последният прием на подмярка 6.3 "Стартова помощ за развитието на малки стопанства" от
Програмата за развитие на селските райони 2014 – 2020 г.С 14 проекта са земеделските стопани от община
Добричка, следвани от общините Тервел, Генерал Тошево и Балчик с по 7 проекта. От общи... 

Заглавие: Високите технологии - новата икономика на България
Дата: 10.03.2023 10:15
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Съобщение за медиите -> БАСКОМ поема председателството на Българска работодателска
асоциация иновативни технологии (БРАИТ)
Дата: 10.03.2023 10:13
Медия: Pixelmedia.bg

Заглавие: Инж. Милчев: Няма да оставим политиците да шикалкавят за пътищата
Дата: 10.03.2023 10:05
Медия: Petel.bg

Заглавие: Водородът - зеленото енергийно бъдеще на България
Дата: 10.03.2023 10:01
Медия: 3е-news

Заглавие: ЕЛАНА Еврофонд: Привлекателността на консервативните стратегии в средносрочен план
Дата: 10.03.2023 09:57
Медия: Pariteni

Заглавие: 43 малки стопанства област Добрич получават европейска помощ за развитие
Дата: 10.03.2023 10:18
Медия: Добруджа

Заглавие: Ричард Алибегов: В момента токът, след компенсация, е 3-4 пъти по-скъп, отколкото 2019 г.

https://financialtribune.bg/bg/analizi/visokite-tehnologii---novata-ikonomika-na-balgariya/
https://pixelmedia.bg/%D1%81%D1%8A%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B0%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BC-%D0%BF%D0%BE%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D1%80/
https://petel.bg/Inzh--Milchev--Nyama-da-ostavim-polititsite-da-shikalkavyat-za-patishhata__477224
https://3e-news.net/bg/a/view/41901/vodorodyt-zelenoto-energijno-bydeshte-na-bylgarija
https://www.pariteni.bg/novini/nov-dom-za-parite-vi/elana-evrofond-privlekatelnostta-na-konservativnite-strategii-v-srednosrochen-plan-245479
https://dobrudjabg.com/novina/43-malki-stopanstva-oblast-dobrich-poluchavat-evropeiska-pomosht-za-razvitie/85749
https://www.cross.bg/godina-puti-zavedeniyata-1714929.html


/КРОСС/ В момента токът, след компенсация, е 3-4 пъти по-скъп, отколкото 2019 година. Този ток е по-скъп за
всички, нашите цени се формират от това какви разходи има дадено заведение. Това каза за Bulgaria ON AIR
председателят на Българската асоциация на заведенията Ричард Алибегов. "Много ще кажат: "Да, получавате
компенсация за ток, намалено ДДС, защо цените са високи?", компенсацията, която пол... 

Кристина Петкова от ПП нарече ГЕРБ-СДС "продавачи на мечти", а проф. Ангелов отвърна - "Ние сбъдваме мечти,
не ги продаваме" Кандидатите за народни представители проф. Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС и Кристина
Петкова от "Продължаваме Промяната - Демократична България" коментираха доходите, цените и инфлацията в
предизборен дебат по Нова телевизия "Когато говорим за нивата на бедност трябва да кажем... 

Той ще се реализира в Индустриалния парк за сътрудничество между Китай и страните от Централна и Източна
Европа в гр. НинбоВ генералното консулство на България в Шанхай бе подписано споразумение за реализиране
на български проект за производство на биоразградими материали в Индустриалния парк за сътрудничество
между Китай и страните от Централна и Източна Европа (ЦИЕ) в гр. Нинбо, провинция Джъдзя... 

Едно от най-големите въздействия е свързано с възможността да се достигне до по-голямо количество
клиентиВъзходът на електронната търговия е променил драматично бизнес моделите на компаниите от всички
размери, но по-специално е оказал значително въздействие върху малкия бизнес. Електронната търговия
представлява купуване и продаване на стоки и услуги онлайн и е изключително популярна в последно вр... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Българската икономика изпитва остър недостиг на квалифицирана работна ръка, докато в същото време 1/5 от
работещите у нас се оказват свръхквалифицирани за позициите, които заемат. 20.9% от заетите у нас в активна
възраст имат по-висока квалификация от изискванията на заеманата длъжност, става ясно от последните данни
на европейската статистическа служба Евростат, актуални към края на 2021 година. ... 

Разследване на "Уикенд" установи, че управителите на най-оборотните вериги супермаркети у нас като "Билла",
"Лидл", "Метро" и "Т-маркет" прибират 5-цифрени заплати месечно, а в края на всяка финансова година шефовете
прибират тлъсти бонуси, понякога достигащи до колосалните 1 млн.лв. Колосални възнаграждения прибират и
мениджърите на българската верига "Фантастико", които уви са усвоили сенчестите... 

Дата: 10.03.2023 10:30
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Проф. Ангелов: Ако имаме 4-годишен мандат, средната брутна работна заплата ще бъде 3000 лева
Дата: 10.03.2023 10:05
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Български проект за производство на биоразградими материали стартира в Китай
Дата: 10.03.2023 10:07
Медия: Economy

Заглавие: Как електронната търговия влияе върху малкия бизнес
Дата: 10.03.2023 10:03
Медия: Дарик

Заглавие: Над 20% от заетите у нас са свръхквалифицирани за позицията на която работят
Дата: 09.03.2023 16:15
Медия: Actualno.com

Заглавие: Големият грабеж на хипермаркетите
Дата: 10.03.2023 10:06
Медия: Nbox

Заглавие: Големият грабеж на хипермаркетите

https://tribune.bg/bg/politika/prof-angelov-ako-imame-4-godis/
https://www.economy.bg/business/view/54224/Bylgarski-proekt-za-proizvodstvo-na-biorazgradimi-materiali-startira-v-Kitaj
https://darik.bg/kak-elektronnata-targovia-vliae-varhu-malkia-biznes
https://www.actualno.com/economy/nad-20-ot-zaetite-u-nas-sa-svryhkvalificirani-za-pozicijata-na-kojato-rabotjat-news_1922915.html
https://www.nbox.bg/2023/03/%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%B6-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%B8%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%BA%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5/
http://www.budnaera.com/202301f/2210925.html


Разследване на "Уикенд" установи, че управителите на най-оборотните вериги супермаркети у нас като "Билла",
"Лидл", "Метро" и "Т-маркет" прибират 5-цифрени заплати месечно, а в края на всяка финансова година шефовете
прибират тлъсти бонуси, понякога достигащи до колосалните 1 млн.лв. Колосални възнаграждения прибират и
мениджърите на българската верига "Фантастико", които уви са усвоили сенчестите... 

Необикновен транзистор работи като синапсите в нервната системаВече хората, а не капиталите са водещите.
Достъпът до талант е от основно значение и приоритет, заедно с развитието на бизнес средата – данъчни
регулации и нормативна уредба и утвърждаване на правовата държава, заяви Доброслав Димитров, новият
председател на Управителния съвет на Българска работодателска асоциация иновативни технологии... 

Българската асоциация на софтуерните компании (БАСКОМ) поема председателството на Българската
работодателска асоциация иновативни технологии (БРАИТ), съобщиха от БАСКОМ. С категорична заявка за
участие в следващия Национален съвет за тристранно сътрудничество излезе Общото събрание на БРАИТ.
Наложителна е нуждата от активно присъствие на консолидираната иновативна екосистема на масата на
преговор... 

Разширяват обхвата на отпусканите стипендии със средства от европейски проекти и програмиПромени в
Наредбата за придобиване на специалност в системата на здравеопазването предлага здравното министерство,
които са качени за обществено обсъждане. Едно от предложенията е да се промени заплащането на
специализантите.В момента специализантите по клинични специалности, обучаващи се на места, финансирани... 

На 22 март 2023 г. (сряда) в Югозападния университет "Неофит Рилски" ще се проведе Кариерна борса, насочена
към студенти, обучаващи се в професионално направление 4.2. "Химически науки". Целта на форума е
запознаване на студентите с възможностите на пазара на труда и тяхната реализация, както и подпомагане на
работодателите за връзка с потенциални кадри. Кариерната борса ще бъде открита в 10.00 ... 

Александър Вучич заяви, че Сърбия трябва да се стреми да достигне България по заплати и да я задмине по ниво
на чуждестранните инвестиции. Вучич гостува снощи в предаването "Кирилица" на сръбската телевизия "Хепи", в
което говори за актуалната ситуация в Сърбия, чуждестранните инвестиции, санкциите срещу Русия и преговорите
с Косово. "Резултатите се постигат с усърдна работа, за да може Сърбия да ... 

Дата: 10.03.2023 07:31
Медия: Буднаера

Заглавие: БРАИТ: Хората, а не капиталите са водещите
Дата: 10.03.2023 10:09
Медия: TechNews

Заглавие: Българската асоциация на софтуерните компании поема председателството на Българската
работодателска асоциация иновативни технологии
Дата: 10.03.2023 09:33
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Предлагат промени в заплатите на специализантите
Дата: 10.03.2023 07:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Кариерна борса с участието на водещи организации в химическата индустрия ще се проведе в ЮЗУ
"Неофит Рилски"
Дата: 10.03.2023 10:41
Медия: Агенция БГ

Заглавие: Александър Вучич: Сърбия трябва да се стреми да достигне България по заплати
Дата: 10.03.2023 10:32
Медия: Антени

Заглавие: Сърбия трябва да настигне България по заплати

https://technews.bg/article-150615.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/421309-balgarskata-asotsiatsiya-na-softuernite-kompanii-poema-predsedatelstvoto-na-balg
https://www.pariteni.bg/novini/zdrave/predlagat-promeni-v-zaplatite-na-specializantite-245495
https://agencia.bg/2023/03/10/%D0%BA%D0%B0%D1%80%D0%B8%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%BE%D1%80%D1%81%D0%B0-%D1%81-%D1%83%D1%87%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B8-%D0%BE/
https://anteni.info/2023/03/10/%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%8A%D1%80-%D0%B2%D1%83%D1%87%D0%B8%D1%87-%D1%81%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%8F-%D1%82%D1%80%D1%8F%D0%B1%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D1%81/
https://www.vesti.bg/sviat/syrbiia-triabva-da-nastigne-bylgariia-po-zaplati-6163261


Той подчерта, че чуждестранните инвеститори биха напуснали страната му, ако се прекратят преговорите с
КосовоП резидентът на Сърбия Александър Вучич заяви, че Сърбия трябва да се стреми да достигне България по
заплати и да я задмине по ниво на чуждестранните инвестиции. Вучич гостува в четвъртък вечер в предаването
"Кирилица" на сръбската телевизия "Хепи", в което говори за актуалната ситуация в С... 

Макар България да получава милиарди за образование от европейските фондове, резултатите на учениците не
помръдват нагоре. Време е нещо да се промени. На това мнение е д-р Нели Колева, ръководител "Стратегически
партньорства" във фондация "Заедно в час", свързан с разходването на средства за образование. Преди това тя е
начело на отдел "Публични партньорства". Заема различни длъжности в екипа по об... 

Първите розови домати ще излязат на пазара в средата на април, тоест за Великден. Това съобщиха от
търговската верига "Кауфланд" в отговор на запитване от "Телеграф". В момента няма предлагане на родно
производство от зеленчука на пазара. Причината е, че заради високите цени на енергийните източници
българските производители предпочетоха да не отглеждат домати през зимата. Български плодове и зеле... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Пазарът на платина се очаква да се затегне тази година, с предизвикателства в предлагането и повишаване на
търсенето, водещи до дефицит на предлагане за първи път от три години. Това ще увеличи перспективите за
покачване на цените. Платината сега е по-широко заместена от паладия в производството на каталитични
преобразуватели за контрол на емисиите, казва Джеф Клиърман, портфолио мениджър в Granit... 

Разследване на "Уикенд" установи, че управителите на най-оборотните вериги супермаркети у нас като "Билла",
"Лидл", "Метро" и "Т-маркет" прибират 5-цифрени заплати месечно, а в края на всяка финансова година шефовете
прибират тлъсти бонуси, понякога достигащи до колосалните 1 млн.лв. Колосални възнаграждения прибират и
мениджърите на българската верига "Фантастико", които уви са усвоили сенчестите... 

Предложих Брюксел да обяви Ден на България като знак за признателност за спасяването на евреите 80-
годишнината от спасяването на българските евреи е добър повод цар Борис Трети да бъде удостоен с орден
"Стара планина" Когато се създава еврейската държава, 60 процента от лекарите в Израел са от български
произход, казва инициаторът за създаване на музей на толерантността в Пловдив - Г-н Джера... 
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За да няма грешки, НАП пусна готовите данъчни декларации За да намали грешките, които хората правят, когато
попълват данъчните си декларации, приходната агенция пусна в четвъртък на сайта си готови, попълнени
документи. Това тя прави от няколко години. Най-често хората бъркат с избора на приложения, в които
неправилно вписват доходи, грешат и при последователността на попълване и пресмятане на дан... 

Ние предлагаме брутна заплата от 3 000 лв., което означава минимална работна заплата от 1 500 лв. Това каза
Костадин Ангелов от ГЕРБ-СДС по време на дебат в ефира на Нова телевизия на тема заплати, пенсии и
доходи."Вие сте продавачи на мечти. Срамота", отговори му Кристина Петкова от коалиция "Продължаваме
Промяната-Демократична България". Попитана какви мерки ще предприеме коалиция ПП-ДБ, Петкова... 

Майка на 9-месечно бебе е платила такса при личния лекар на детето в размер на 7.80лв. Жената твърди, че не е
била предупредена, още повече че деца не заплащат потребителска такса.Миналата седмица в четвъртък Елена
Вътова води 9-месечната си дъщеря Михаела-Ивет на задължителна консултация при педиатър за деца под 1
година. "Бях много неприятно изненадана от факта, че трябва да заплатя и то 7.80лв"... 

Добър или лош за евреите е цар Борис III? Въпросът се дискутира толкова разпалено, че дебат всъщност няма, а
произволните интерпретации са безчет. Ето фактите, хладнокръвно. Точно преди 80 години в България се случват
най малко две основни събития, които и днес се тълкуват според идеологическите, политическите и семейните
пристрастия на участниците в разговора: Хиляди евреи, живели на територията... 

Една от най-големите обществени поръчки по Националния план за възстановяване и устойчивост – за
закупуването на нов подвижен състав на железницата, закъснява сериозно. По първоначален график
транспортното министерство вече трябваше да подписва договори, а процедурата изобщо не е обявена. Това е
един от сроковете, който е свързан с третото плащане по плана за възстановяване и устойчивост, но Бълга... 

Анализът е препубликуван от "Свободна Европа". Изящен фонтан, великолепна градина и шест централни алеи.
Така изглежда след Освобождението първото панаирно изложение в Пловдив. Панаирните дни в града са онзи
период, в който българите могат да се докоснат до световни достижения - от електрически крушки до
въздухоплавателен балон. Строителството на съвременния панаирен град, който заема огромна площ... 
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Класическото кабрио е от модела 250 GT SWB CaliforniaПрез вчерашния ден ви разказахме за няколко класики,
които заслужават инвестицията в тях през тази година, а днес ще ви разкажем за една подобна успешна
инвестиция на двама души с имената Бец И Питърс. Те купуват Ferrari 250 GT SWB California през 1972 година с
малък удар срещу сумата от около 2200 евро. Те бързо възстановяват автомобила през 70... 

Понижението на температурите ще започне в неделяМарт до момента не ни изненадва, времето е по-скоро
пролетно, а до астрономическата пролет има около 10 дни. Все пак това е преходен месец между зимата и
пролетта и изненади в двете посоки - към по-топло и по-студено време са възможни. "Времето на изобилието
приключи": Сухата зима изправя Европа пред нарастваща криза с водата Навлизаме в период на по... 

Политикът от Републиканската партия и друг път е бил склонен да вярва в конспирацииКонгресменът
републиканец от Тенеси, Тим Бърчет, каза, че според него правителството на САЩ разполага с "извънземна
технология". Тя е била извлечена от открито НЛО. Според политикът, известен с склонността си към
конспирациите, Пентагона е използвал "обратно инженерство", за да възстанови технологията. Обратно инжен... 
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